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El conseller del Partit Socialde-
mòcrata (PS) al Comú de Sant 
Julià de Lòria, Rossend Areny, 
exigeix a la majoria que expli-
qui a la ciutadania en una reu-
nió de poble el pla de viabilitat 
previst per a Naturlàndia, “ja 
que no s’està fent al consell d’ad-
ministració ni al ple del Comú”. 
Areny, acompanyat del mem-
bre del comitè executiu Bruno 
Bartolomé, va donar a conèixer 
ahir les iniciatives preses arran 
de “la mala gestió” de l’ecoparc. 
Els socialdemòcrates consideren 
que una reunió pública seria 
“un acte de democràcia i trans-
parència”, ja que “des de fora la 
situació comença a semblar alar-
mant o dramàtica”. 

Segons el conseller comunal, 
la majoria afirma que s’està fent 
un nou pla de viabilitat “però 
nosaltres no hem vist ni el vell ni 
el nou, i comencem a dubtar que 
el document hagi existit mai”. 
“L’actual majoria flota en un mar 
de dades irreal, canviant, i és in-
capaç de dir cap a on va aquest 
projecte, que ha fet que el Comú  
ja passi de 20 milions d’euros de 
deute i que durant un any i mig 
de mandat s’hagi incrementat 
en  més de tres milions d’euros”, 
va assenyalar Areny. 

El nou pla de viabilitat servi-

ria, segons va explicar la cònsol 
major al conseller comunal di-
lluns en una reunió, per renego-
ciar amb les entitats financeres 
i aconseguir un finançament a 
més llarg termini. Això vol dir, 
segons Areny, que “els vuit mi-
lions negatius que té la societat 
no faran sinó créixer”. La còn-
sol major va dir també a Areny 
durant la trobada que encara 
no s’han contractat els nous au-
ditors, però el PS dubta que no 
s’hagi fet ja i que siguin “afins” 
amb la finalitat “de defensar-se 
de la darrera auditoria”.

El PS critica que Camprabas-
sa SA hagi contractat un director 
sense concurs públic “i operant 
des de l’amiguisme una vegada 

més”, i també que la persona 
elegida sigui de fora d’Andorra 
quan al país hi ha gent amb 
contactes suficients que pot fer 
aquest treball. Sobre aquest 
punt, Areny va presentar dilluns 
passat una pregunta en què de-
mana quin ha estat el procés de 
selecció. PS-Independents tam-
bé té previst demanar al teixit 
comercial i hoteler si Naturlàn-
dia a ple rendiment ha significat 
un increment real del volum de 
negoci, “com es va prometre 
des de la majoria d’UL anterior 
i actual”. Finalment, Areny va 
reclamar de nou la presència 
dels membres de l’oposició als 
consells d’administració de les 
societats participades. 

El PS reclama una reunió 
de poble sobre Naturlàndia
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Bruno Bartolomé i rossend areny ahir a la roda de premsa a la seu del Ps.

Areny opina que “des de fora la situació comença a semblar alarmant”
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Carisma va lliurar ahir 14.000 
euros al Comú de la Massana 
per continuar amb els projectes 
de formació per a joves i 6.000 
més a altres entitats socials. “El 
2013 és fins ara un any bo per 
a la solidaritat”, va assegurar la 
presidenta de Carisma, Halina 
Berthelsen. A través de la botiga 
de segona mà, l’entitat ha batut 
el rècord de recaptació.

Els diners destinats al Comú 
són per als departaments de 
Medi Ambient i Joventut, 8.000 
euros dels quals per poder or-
ganitzar la segona edició del 
Curs de voluntaris per la natura 
(CVN), que enguany ha format 

onze joves en gestió forestal i 
jardineria; i 6.000 euros més per 
continuar amb el programa d’in-
tegració laboral. El cònsol major, 
David Baró, va agrair l’aportació 

de l’entitat.
Carisma també va donar 4.000 

euros a Càritas, 1.000 al centre 
d’acolliment d’infants La Gaver-
nera i 1.000 més a l’Aula Taller. 




